



**Deltagere:** Karina Jensen (KJ)  
Pia Knudsen (PK)  
Sara Jacobsen (SJ)  
Kristina Wollesen (KW)  
Simone Skovhaur (SS)

**Fraværende:** -

**Kopi til:** Deltagerne + hjemmesiden

**Referent:** Pia Knudsen

**Mødedato:** 16. august 2018

**Emne:** Bestyrelsesmøde

| Emne                   | Kommentarer  | Deadline | Ansvarlig  |
|------------------------|--|----------|--|
| <b>1. Elevponyer</b>   | <ul style="list-style-type: none"><li>• Tag skal sættes på fodervognen hos elevponyerne</li><li>• Chili har været halt og har haft dyrlæge men er klar igen</li><li>• Flere af ponyerne har gjordsår. Det blev derfor aftalt at sætte fokus på korrekt strigling og påsætning af udstyr i efteråret og bruge noget af undervisningstiden på at instruere i det. Sara laver opslag på FB og Karina skriver rundt til underviserne.</li><li>• Det blev aftalt at skifte dyrlæge til Rasmus Gormsen fra Stald Asbo</li><li>• Der laves nye skilte til elevponyernes bokse</li><li>• Der skal findes en anden sadel til Salier</li></ul> |          | Alle<br><br>SW/KJ<br><br>SS/SW<br><br>PK<br><br>KJ |
| <b>2. Undervisning</b> | <ul style="list-style-type: none"><li>• Alle hold er fyldt op her efter sommerferien</li></ul>   |          | KJ   |
| <b>3. Stævneudvalg</b> | <ul style="list-style-type: none"><li>• Alt er ved at være klar til D9 stævnet. Det sidste ordnes til arbejdsdagen d. 19. august og der sættes telt op og hentes dressurhegn d. 24. august.</li></ul>  |          | Alle   |



## Mødereferat

| Emne                         | Kommentarer  | Deadline | Ansvarlig              |
|------------------------------|--|----------|------------------------|
| <b>4. Cafeteriaudvalg</b>    | <ul style="list-style-type: none"><li>Som noget nye sælges der burgere til D9 stævnet</li></ul>  |          | PK                     |
| <b>5. Aktivitetskalender</b> | <ul style="list-style-type: none"><li>Arbejdsdag d. 19. august</li></ul>   |          | Alle                   |
| <b>6. Nyt fra kasserer</b>   | <ul style="list-style-type: none"><li>I henhold til den nye persondataforordning skal klubben udarbejde en persondatapolitik</li><li>Søren indkaldes til næste møde. Lejekontrakten skal fornyes inden udgangen af året</li></ul>  |          | PK<br>PK               |
| <b>7. Ridebaner/-hal</b>     | <ul style="list-style-type: none"><li>Bunden i den lille og store ridehal renoveres til september</li><li>Vi har desværre fået afslag fra SE om midler til udskiftning af barriere i den lille ridehal, men ansøgningen var inden for rammerne af formålet for SE Vækstpuljen</li><li>Banerne skal ordnes oftere</li><li>Starteren på traktoren skal laves</li></ul> |          | Alle<br>PK<br>PK<br>KW |
| <b>8. Diverse</b>            | <ul style="list-style-type: none"><li>Nye navneskilte til boksene</li><li>Service på varmeblæser</li></ul>   |          | PK<br>KW               |
| <b>9. Næste møde</b>         | <ul style="list-style-type: none"><li>Dato for næste bestyrelsesmøde er <b>13. september 2018 kl. 19.00</b> i rytterstuen</li></ul>  |          | Alle                   |

Referatet godkendt / 2018

Karina Jensen  
Formand

Kristina Wollesen  
Næstformand

Pia Knudsen  
Sekretær

Sara Jacobsen  
Medlem

Simone Skovhaur  
Medlem